
Tim Skole 

  

 

‾ 

Referat  
 

 

Skolebestyrelsesmøde: Tirsdag den 26/9 2023 kl. 18-00 – 21.00 

 

Mødeleder: Britt 

 

Deltagere: Jacob, Lars, Annette, Annemette, Britt, Pia og Nanna 

Fraværende: Henrik, Conny, Hilde og Maria  

 

Mad: Britt  

 

 

1. Tidspunkt 18.15 – 18.20 

        

Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

 

 

2. Tidspunkt 18.15 – 18.35 

 

Siden sidste – meddelelser fra: 

1. Formand og skolebestyrelsen 

Folkeskolernes samråd 9. november kl. 19-21 i Troldhede 

Britt og Nanna deltager 

 

Lærernes dag d. 5. oktober. 

Der serveres rundstykker - Jakob har aftalt med Tina at hun bestiller. 

 

Rottehullet - skal det være eller skal det ikke være. 

Vi forestiller os målgruppen hedder 5./6. til 9. klasse (skal afklares 

med elevrådet) 

Vi vil gerne invitere Hee børn med - evt. i et samarbejde mellem elev-

råd i Tim og Hee. 

Lars tager kontakt til elevrådet. 

 

2. Elevrådet  

Elevråd er etableret. 

Jakob kontakter Lene med henblik på om deltagelse fra elevrådet. 

Vi har et ønske om deltagelse fra elevrådet.   

 

3. Skoleledelsen 

Orientering om personalet - der føres ikke til referat. 

 

Ansættelse af ny viceskoleleder - Malene Villadsen, starter pr. 1. no-

vember. 

 

Der har været elevtilgang, 3 elever i 4. og 5. klasse + en på besøg i 

klassen. 

Pt. 26 elever - potentielt 27 elever, der sættes ekstra støttetimer i 

klassen, pga. spændet på klasseniveauet. 

 



 

 

Bestilt ny kaffemaskine :) 

 

4. Medarbejderne 

 

Der er ingen punkter fra medarbejderrepræsentanten. 

 

 

3. Tidspunkt 18.35 – 18.55 

 

Åbent hus (Britt/Jakob) 

 

Afholdes 12. oktober, 15-17.30 

Invitationen er delt på Aula og på byens Facebook side. 

Åbent hus er for alle der måtte have interesse. 

 

Der kommer en pølsevogn, der serveres pølser fra kl. 16-17.30 

 

Herudover kaffe og kage. 

Jakob spørger Marianne om SFO vil stå for at bage kage / lagkage, der 

skal bages 15 kager. 

Christian sørger for at der bliver brygget kaffe. 

Saftevand / vand på kander. 

 

Lars laver film over byggeprocessen der kan afspilles. 

 

Jakob laver video hvor der gøres opmærksom på åbent hus via FB. 

 

Britt hænger opslag rundt i byen. 

 

Annemette, Britt, Annette, Pia kommmer.   

 

 

4. Tidspunkt 18.55 – 19.05 

        

Skolemælk (Britt/Henrik) 

 

Der har været udfordringer i starten af året med levering af skolemæl-

ken (forkert mælk, juice, for gammelt mælk etc.). 

Vi er oplyst er det er leveringen fra skolemælk der fejler til Brugsen. 

 

Det er overbygningselever der pakker mælken. 

 

Henrik følger lige op på hvordan praktikken er på skolen. 

Britt spørger på Brugsen, hvad de oplever i forhold til leveringen. 

 

 

5. Tidspunkt 19.05 – 19.15 

        

Inklusionselever (Jakob) 

 

Skolen har søgt inklusionsmidler - men der er ingen midler at søge i di-

strikt vest, der kommer ikke penge at søge i hele skoleåret 2023/24. 



 

 

Det betyder også, at der ikke i skolens distrikt kan sendes børn på spe-

cialskole. 

 

Britt bringer det som et punkt til Folkeskolernes samråd. 

Jakob bringer det på politiks niveau. 

 

Økonomien er så presset på skolen, at der ikke kan tilbydes støtteun-

dervisning. 

 

6. Tidspunkt 19.15 – 19.25 

        

Multibanen (Britt) 

 

Multibanen er blevet tilset, og banderne mv. lever ikke op til standar-

den. 

 

Britt skriver til Henrik for at forespørge om han kan huske noget. 

 

Multibanen må godt anvendes i den stand den er. 

 

 

7. Tidspunkt 19.25 – 19.45 

        

Prioritering af midler Tim Skole (Nanna/Jakob) 

 

Nanna orienterer om undring over, at der ikke kan tilbydes eksempel-

vis ekstrahjælp til læsning / matematik. 

 

Jacob oplyser, at han vil forsøge sammen med lærerne at prioritere 

midler.  

 

Pt. Er der blevet prioriteret ekstra støttetimer i flere klasser. 

 

8. Tidspunkt 19.45 – 19.55 

        

Opfølgning på forældremøder (Britt) 

Feedback fra forældre på, at det var rart at Jacob deltog - og præsen-

terede sig. 

 

Givet videre at arbejdsdag var et godt initiativ - både fordi der bliver 

praktisk arbejdet og der er et socialt element i det. 

 

Samarbejde med Hee skole - venskabsklasser, er iværksat. 

 

Fysisk aktivitetskalender for skoleregi, hvor bl.a. morgensamlinger vil 

fremgå. 

 

Opfordring til at lærerne evaluere hvilket tidspunkt der fungerer bedst 

17-19 og 19-21.   

 

 

9. Tidspunkt 19.55 – 20.10 



 

 

        

Samarbejde med Hee (Britt) 

 

Venskabsklasser 

 

Årligt bestyrelsesmøde, hvor vi/Hee deltager i noget af mødet, forslag i 

januar. 

 

Der er afholdt fælles idrætsdag med Hee - det var en rigtig god dag. 

 

Fælles dag med Hee i 6. klasse inden jul - for at promovere skolen. 

 

Ved evt. LAN party eller andet relevant arrangement, skal Hee invite-

res. 

 

 

10. Tidspunkt 20.10 – 20.25 

        

Årshjul (Jakob) – Se vedlagte bilag med forslag til årshjul. Vi 

laver en ny. 

 

Punktet udskydes til næste møde. 

 

 

11. Tidspunkt 20.25 – 20.45 

        

Budget/økonomi kort status (Jakob) 

 

Der henvises til særskilt gennemgang fra Jakob. 

Der er elevfremgang fra 2023 til 2024 fra 181 til 197 elever.  

 

Fortsat fokus på at tiltrække elever, således der som minimum kan op-

retholdes et elevtal på ca. 200, hvorved skolens økonomi vil være til-

fredsstillende.  

 

12. Tidspunkt 20.45 – 20.55 

        

Eventuelt 

 

 


